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Rijswijk komende jaren financieel gezond 
 
Het college van B&W verwacht bij de volgende begroting een gezond financieel beeld te 

presenteren voor de komende jaren. Naast strakke sturing op de uitgaven en een fors 

maatregelenpakket dat vorig jaar is doorgevoerd, heeft het Rijk bekendgemaakt dat de 

gemeente meer geld krijgt voor onder meer Jeugdzorg.  

 

Vorige week stuurde het college de financiële stand van zaken over 2025 en de plannen voor de komende 

jaren naar de gemeenteraad (Eerste Halfjaarrapportage en Kadernota). Deze week is ook het effect van de 

onlangs verschenen meicirculaire van het Rijk verwerkt. De meicirculaire informeert gemeenten over 

belangrijke financiële onderwerpen. Bijvoorbeeld hoeveel geld er is voor het uitvoeren van wettelijke taken. 

Omdat de meicirculaire dit jaar iets later verscheen dan gebruikelijk, is het financiële beeld voor de komende 

jaren nu pas helder. “En dat beeld ziet er gezond uit”, zegt wethouder Financiën Werner van Damme.  

 

Meer geld 

Rijswijk krijgt meer geld uit het Gemeentefonds om wettelijke taken uit te voeren. Zo gaat bijvoorbeeld vanaf 

2026 structureel meer geld naar gemeenten om de gevolgen van de forse bezuinigingen op te vangen. 

Daarnaast krijgen gemeenten tijdelijk meer geld om de tekorten in de Jeugdzorg op te vangen, met 

terugwerkende kracht vanaf begin dit jaar.  

Vanaf 2028 moet andere maatregelen ervoor zorgen dat het te grote beroep op allerlei vormen van jeugdzorg 

wordt verkleind. Vorig jaar stuurde wethouder Van Damme samen met wethouder Bentvelzen van Jeugdzorg 

een rekening naar de staatssecretaris voor de extra kosten van de jeugdzorg. Diverse andere gemeenten 

volgden dit voorbeeld. Van Damme: “We zijn blij dat deze oproep is gehoord in Den Haag. Daarmee is het 

probleem nog niet opgelost, maar er ontstaat nu wel ademruimte voor gemeenten. We moeten dan ook vol 

blijven doorgaan met het op orde brengen van de jeugdzorg.” 

 

Ruimte gevonden 

Door het gezonde financiële vooruitzicht heeft het college ook op andere gebieden meer ruimte gevonden. Zo 

is geld vrijgemaakt om extra in te zetten op het aanpakken van de wachtlijst bij de WMO. En het college ziet op 

dit moment geen noodzaak om de lasten voor inwoners en ondernemers extra te laten stijgen. “We moeten ook 

de komende jaren strak blijven sturen op onze financiën. Maar het is goed om te zien dat door al onze 

inspanningen en een beetje water bij de wijn vanuit het Rijk, de toekomst er weer gezond uitziet”, aldus Van 

Damme.  

Op 8 juli gaat de gemeenteraad tijdens het kaderdebat in gesprek over de Eerste Halfjaarrapportage en de 

kadernota. Daarna start de gemeente met het opstellen van de begroting 2026. 

 

Noot voor de redactie 

Voor meer informatie over dit persbericht kunt u contact opnemen met Jeroen van Eijndhoven, woordvoerder 

wethouder Werner van Damme, telefoon (06) 415 322 82, E-mail: jveijndhoven@rijswijk.nl. Na kantoortijden via 

de perstelefoon (06) 238 989 06. 
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